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华夏中文学校的同学和家长们，你们好！ 

这星期(十二月十三日)学校正常上课。快过节，学习意识淡了，今年只剩下最后两次课了，

请再坚持一下。 

上星期我们的老师们开了个很好的教学讨论会。老师们互相交流经验，探讨新的教学方法。

有的老师取他山之石，攻我校之玉。最重要的一点是快乐学中文。围绕这个中心，我们已

经开始做很多事了。 

我们许多老师已经尝试用多媒体教学，找相关的多媒体资料教学生，领导低年级学生做手

工，画画儿学中文，上课增加和学生的互动，指导高年级的学生写作，等等。我们学生的

作品都要放在学校的网站上，大家可以浏览欣赏。网址在此: 

http://www.hxsouth.org/Students/EssaysRecommended.aspx。 

如果看到自己孩子的作品，最好回家奖励，增加小朋友学中文的热情。我们希望看到家长

学生，学生老师，老师家长的互动。每星期我们都有各种形式的作品登出，请大家点击

欣赏。我们需要加点赞功能。 

以后，我们还会介绍更多的教改议题和我们的方案。大家也可献计献策，办好我们的中文

学校。 

另外我也要向家长们提个要求，请你们早点把小朋友们送到学校，至少正点到。一堂课的

前五分钟是很重要的，它定下了这节课的基调。迟到的同学会影响老师的情绪和思路，也

影响其他学生的注意力。与人为善，于己为善。 

我们华人的美德是尊敬师长。节日到了，我代表学校向老师们表示慰问，谢谢他们的辛勤

工作。希望家长们也能表示对老师的谢意。我们的老师做的很好，他们在默默地传承中华

文化，给他们鼓掌！ 

这星期有个珠宝批发商（Echo View）要来我校展销，请大家光临。 

就讲到这里，欢迎大家愉快地来到中文学校。 

但愿老师动脑筋，不拘一格教中文。 
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Hello Huaxia Students and Parents, 

This Saturday (12/13) our school is open as usual. Welcome to come to our Chinese 

school. 

Last week our teachers had a conference to discuss how to teach Chinese. It has been 

a challenging issue since some kids get bored with learning Chinese. Our teachers 

exchanged ideas and shared experience. Since some teachers also teach at other 

Chinese schools, they also bring good experience to our teachers. It’s very beneficial. 

We start with the most important one, how to let kids learn Chinese happily.  

For that goal, we have started trying new ways to teach Chinese. An important one is 

multimedia teaching. Many of our teachers have brought related multimedia materials to 

the classroom to teach. The students’ responses are very good. The teachers also 

guide lower-grade students to make posters and projects to learn Chinese. They 

discuss interesting issues with students, advice higher-grade students to write essays in 

Chinese. We are posting all students’ art work on our web page, 

http://www.hxsouth.org/Students/EssaysRecommended.aspx.  

More are coming. Every week we will post students’ work. Please visit the web. If you 

see your child’s work, please give him/her an award to boost his/her enthusiasm of 

learning Chinese. 

We also have a request for our parents. Please bring your children to school in time, at 

least on time. Don’t be late. The first 5 minutes in the class are very important. The 

tardiness affects the teacher’s mood and thinking. It also distracts other students. 

As a Chinese tradition, we always show respects to the teachers. The holiday is coming. 

I will represent the school to thank the teachers for their hard and intelligent work. I 

hope all parents will do the same thing. 

This week a jewelry vendor (Echo View, Inc) will come to our school to sell their 

jewelries. Please visit their tables.   

That’s it for this week.  
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See you at School. 
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